
Jyderup Bridgeklub
Generalforsamling 7. april 2025 kl. 18.00 Jyderup Hallen

Program:
18.00 - 19.00     Generalforsamling og præmieuddeling.
19.00 - 20.30     Spisning (egen betaling 122 kr. Klub betaler for drikkelse). 
20.30 - 22.30     Makkerparturnering med lodtrækning om makker.

Referat (kursiv):

Dagsorden:

1) Valg af dirigent: Flemming Larsen.

2) Formandens beretning: Se vedhæftet. Beretning godkendt.

3) Regnskab: Se vedhæftet. Overskud kr. 6.052,40. Regnskabet godkendt. DBf bordafgift 
stiger med 245 % til næste sæson.

4) Indkomne forslag: Ingen.

5) Fastlæggelse af kontingent (turn. indskud, DBf kontingent + kaffe): Uændret.

6) Valg af bestyrelse
    a. Jens Lundberg (villig til genvalg): Genvalg.
    b. Hanne Knudsen (villig til genvalg): Genvalg.
    c. Carl Erik Kristensen (modtager ikke genvalg): Nyvalg: Find Heede.
(Ikke på valg: Brit Jensen og Uffe Kjær) 

7)  Valg af 2 bestyrelsessuppleanter: Dennis Cederholm

8)  Valg af revisor. Susanne Sørensen (på valg). Preben Jakobsen (ikke på valg): 
Genvalg af Susanne Sørensen.

9)  Valg af 2 revisorsupp: Genvalg Lone Skov og nyvalg Susanne Post.

10)  Valg af delegerede til Distrikt Vestsjællands ordinære generalfs: Brit 
Jensen.

11)  Eventuelt: Jens Lundberg nævnte at foreningen i dag havde modtaget mail fra 
Holbæk kommune, hvor der henvises til politiets vejledning over bedrageri mod foreningerne. 
Der blev nævnt at intet bestyrelsesmedlem kan på egen hånd disponere over alle klubbens 
penge. Ellers vil foreningen tage punktet op til næste bestyrelsesmøde. Der blev drøftet evt. 
sammenlægning med andre klubber i nærområdet, som DBf lægger op til for at små klubber 
kan overleve. Der kom ikke entydig svar, så emnet er foreløbig parkeret. Der blev udleveret 
vin i henhold til vinpoint og klubmesterskab. Generalforsamlingen sluttede kl. 18:45. 

Godkendt af dirigent: Flemming Larsen den 10. april 2025.

Referat Hanne Knudsen den 9.april 2025.



Årsberetning for Jyderup Bridgeklub 2024/2025

Velkommen til årets generalforsamling.

Turneringer

Da der ikke var tilstrækkelig interesse for en holdturnering, afholdt vi 
makkerparturnering hver anden uge med fem borde og separat 
makkerparturnering hver anden uge med fire borde - både efterår og forår.

Vi startede sæsonen den 4. september med makkerpar over fem aftener med 
20 deltagere. Vindere blev Flemming og Jens med 625 points, nummer 2 blev 
Susanne P. og Preben med 620 points.

Vi startede den separate makkerparturnering den 11. september over seks 
aftener. Vindere blev Lone og Per med 581 points, nummer to blev Susanne S. 
og Brit med 578 points.

Den 4. november spillede vi klubsølv, hvor N/S blev vundet af Flemming og 
Jens med  113 points, nummer to blev Hanne og Ole med 103 points.
Ø/V blev vundet af Lone og Per med 124 points, mens nummer to blev 
Susanne P. og Preben med 115 points.

I forbindelse med juleafslutningen den 2. december afholdt vi en 
tegneserieturnering, som blev vundet af Flemming og Per med 55 points. 
Forinden havde vi hygget os med gløgg og æbleskiver.

Også i 2024 afholdt vi en turnering til støtte for Mak Jolly skolen i Uganda. Den
fandt sted den 30. august med deltagelse af 20 par fordelt på to rækker. 

A-rækken blev vundet af Margit Olsen og Preben med 141 points, nummer to 
blev Lone og Per med 130 points.
B-rækken blev vundet af Susanne S. og Brit med 130 points, nummer to blev 
Birgitte Sørensen og Kirsten Klæbel med 129 points.

Overskuddet blev på 9.200 kroner.

Efter nytår spillede vi makkerparturnering med start den 6. januar over seks 
aftener. Vindere blev Preben og Susanne Post med 748 points, nummer to blev
med  Lone og Per med 745 points.

Fra den 11. januar spillede vi separat makkerparturnering over seks aftener. 
Vindere blev Lone og Per med 613 points, nummer to blev Flemming og Jens 
med 534 points.



Klubmesterskab for makkerpar blev vundet af Preben og Susanne Post med 
1368 points, nummer to blev Lone og Per med 1363 points.

Klubmesterskab for separat makkerpar blev vundet af Lone og Per med 
1194 points, nummer to blev Flemming og Jens med 1074 points.

Jeg vil gerne takke vores mange substitutter, som ved deres deltagelse 
sikrede, at vi kunne spille alle mandage.

Årets top-16 måtte igen aflyses.

Årets resultater betyder, at der bliver uddelt 47 flasker til 17 personer.

Inden sommerferien indbyder vi jer til den kommende sæson, og vi vil igen 
sætte pris på en hurtig tilbagemelding, så vi kan se hvilke turneringer, vi bliver
i stand til at gennemføre. 

Andre aktiviteter

Kulturnatten den 23. august 2024:
Vi havde en stand i det lille mødelokale i Hallen sammen med Torsdagsbridge. 
Der kom nogle få personer forbi, men generelt var vores oplevelse, at vi bør 
være i midten af byen, f.eks. på biblioteket, hvis vi skal få folk i tale.

Der blev afholdt bridgens dag i hele landet den 25. august, men vi valgte ikke 
at deltage, fordi det lå så tæt på Kulturnatten.

I løbet af det forgangne år har vi haft kontakt til DBf samt til Torsdagsbridge 
og Svinninge Bridgeklub for at høre dem om interessen for en sammenlægning
af to eller flere klubber her i området.

DBf foreslog i deres svar, at vi spurgte medlemmerne på generalforsamlingen 
om deres holdning til dette. Bestyrelserne i de to andre klubber er umiddelbart
ikke interesserede i lægge klubber sammen, mens bestyrelsen i Jyderup 
Bridgeklub gerne vil sætte gang i en sammenlægning. 

Derfor vil vi gerne høre jer i dag, hvad jeres holdning er til at arbejde videre 
med tanken samt høre medlemmerne i de to andre klubber om deres holdning.

Distrikt Vestsjælland

Distriktets generalforsamling fandt sted den 8. maj 2024, og I kan læse 
referatet på distriktets hjemmeside. 

Der er fortsat en tendens til faldende medlemstal, så der har været afholdt 
nogle fællesmøder om dette, dels den 7. juni 2024 i Svinninge, den 28. februar
2025 i Holbæk. 



Blandt emnerne den sidste dag var ”Breddeambassadører” hvis opgave er at 
forøge kendskabet til turneringer udenfor egen klub, så flere spillere melder sig
til turneringerne. 

Desuden talte vi om stigningerne i kontingentsatsen til DBf, hvor stigningen vil 
blive lagt på bordafgiften, mens kontingentsatsen i øvrigt fortsætter uændret. 

Informationer i årets løb

I årets løb har der været flere nyhedsbreve fra DBf samt invitationer til 
turneringer, primært fra Distrikt Vestsjælland. Disse mails videresendes 
løbende til medlemmerne. 

Der har været mulighed for at tilmelde sig flere bridgekurser i årets løb. 

Jens sørger for, at vores hjemmeside altid er opdateret, og Ole sender 
distriktsbladet til jeres mail. 

Tak for det til jer begge.

Tak

Jeg vil gerne takke jer alle for at støtte op om vores klub, og jeg håber, at I vil 
fortsætte med det i den kommende sæson. 

Tak til Arne og Birthe, som har været så venlige at blande kort for os gennem 
hele sæsonen.

Tak til alle, som hjælper til med at stille borde op m.m., og tak til Hallen for et 
godt samarbejde. Til sidst tak til bestyrelsen for et godt samarbejde i årets løb.



Jyderup Bridgeklub
Regnskab 1-4-2024 til 31-3-2025

Indtægter: Året Budget 2025-26
Kontingent 11.900,00 11.900

Medlemsindb DBf 5.080,00 5.080

Medlemsindb kaffe/te 3.600,00 3.600

Kontingent medl. over 25 år 20.580,00 20.580

Kontingent medl. under 25 år 0,00

Donationer 7.000,00

Indtægter i alt 27.580,00 20.580

Udgifter:
Kontingent til DBf -5.080,00 -5.080

Bordafgift -745,00 -1.400

Klubsølv -200,00 -200

EDB/materiel/hj.side -379,60 -400

Bordopstilling -2.400,00 -2.400

Præmier -3.446,00 -4.000

Generalfors -2.028,00 -500

Kaffe/te 2023-24 -3.800,00
Kaffe/te 2024-25 -2.080,00 -1.600

Juleafslut -420,00 -400

Bestyrelsesmøder 0,00 0

Gebyr til banken -949,00 -1.000

Andet

Udgifter i alt -21.527,60 -16.980

Overskud 6.052,40 3.600

STATUS

Aktiver:
Kasse 1-4-2024 0,00
Bankbeholdning: 1-4-2024 5.999,56
Overskud 6.052,40
Egenkapital dags dato 12.051,96

Passiver:
Kasse 31-03-2025 0,00
Bankbeholdning 31-03-2025 12.051,96
Balance 12.051,96

 09-04-2025



Jyderup Bridgeklub
Bestyrelsens erklæring:

Jyderup, den 7-4-2025

________________ ________________
Formand Kasserer

________________ ___________________ ___________________
Sekretær Bestyrelsesmedlem Bestyrelsesmedlem

Revisorernes erklæring:

Gennemgangen gav ikke anledning til forbehold eller øvrige bemærkninger.

(accept via mail 5-4-2025) (accept via mail 5-4-2025)
Susanne Sørensen Preben Jakobsen
Revisor Revisor

Vi har herunder stikprøvevist efterprøvet bilagene, kontrolleret at modtagne tilskud er anvendt til det/de 
tildelte formål, og vi har påset likvidernes tilstedeværelse.

Vi bekræfter med vores underskrift, at vi har godkendt regnskabet og herunder anser regnskabet for at 
være aflagt i overensstemmelse med regnskabsprincipperne i Administrationsgrundlaget for Kultur Fritid 
og Fællesskab i Holbæk Kommune. 

Vi bekræfter samtidig, at evt. modtagne tilskud fra Holbæk Kommune er anvendt til det/de tildelte 
formål samt, at de er anvendt i overensstemmelse med Folkeoplysningslovens bestemmelser.

Vi har gennemgået regnskabet (resultatopgørelse, balance og noter) og har som en del heraf 
kontrolleret, at regnskabet er aflagt i overensstemmelse med regnskabsprincipperne, afsnit 19 og bilag 
2 i Administrationsgrundlaget for Kultur Fritid og Fællesskab i Holbæk Kommune.

 09-04-2025


